
Dobrý den, 

 

Jsem studentem 6. ročníku Všeobecného lékařství UP v Olomouci a měl bych zájem nastoupit do 

Fakultní nemocnice Olomouc na Absolventský program, konkrétně na Ortopedickou kliniku. 

 

O obor ortopedie a traumatologie pohybového ústrojí se zajímám už delší dobu. Již před nástupem na 

lékařskou fakultu jsem práci ortopedů obdivoval a snil o tom, že jednoho dne se budu také působit v 

této specializaci. Během studia jsem se pak snažil získat zkušenosti, které by mě v postgraduálním 

vzdělávání mohly posunout vpřed. V pátém ročníku jsem brigádně nastoupil do Nemocnice s 

poliklinikou Karviná-Ráj, kde jsem v průběhu služeb lékařům asistoval u operací (TEP kolenního 

kloubu, TEP kyčelního kloubu), pracoval jsem na SVOČ s MUDr. Jiřím Lošťákem, Ph.D. (téma: 

Kontrola pohybové aktivity pacientů po TEP kolene) a ve volném čase jsem chodil asistovat MUDr. 

Radomíru Holibkovi do Medicom’s Prostějov (Plastika LCA, stabilizace ramene, ASK kolene, sutura m. 

biceps brachii apod.). V šestém ročníku jsem absolvoval povinně volitelné praxe na Ortopedicko-

traumatologickém oddělení v Nemocnici Prostějov a Přerov. Myslím si, že tyto aktivity mi daly mnoho 

zkušeností a zručností, které v tomto oboru jistě využiji. 

 

Mimo obor ortopedie stojí za zmínění, že jsem pracoval poslední 4 roky na Ústavu soudního lékařství 

a medicínského práva jako sanitář, kde jsem si vyzkoušel jaké to je sloužit a následující den naplno 

studovat nebo pracovat. Organizační dovednosti jsem nabral při pořádání Veletrhu práce ve 

zdravotnictví (https://www.olomouckyveletrh.cz/), organizací aktivit se Spolkem Mediků a pomáháním 

při organizaci Odborné konference Efektivní nemocnice 2019 pro Healthcare Institute o.p.s. 

 

Děkuji Vám za Váš čas. 

S pozdravem 

Denis Wojtyla 


